
Aan: Het college van B&W van Groningen 

 

Schriftelijke vragen ex art. 36 RvO van de fractie van D66 en GroenLinks inzake stand van 

zaken aantallen vlinders, bijen en hommels in de Gemeente Groningen. 

 

Groningen, 5 juni 2023 

 

Geacht college, 

 

Het voorjaar van 2023 is een heel slecht jaar voor vlinders, bijen en hommels. Nu.nl 

publiceerde vandaag over de slechte stand van zaken in Nederland1 n.a.v. 

voorjaarstellingen van de Vlinderstichting. In Groningen geeft bijvoorbeeld de Vlindertuin in 

Lewenborg aan dat er dit jaar heel weinig vlinders zijn. Ook verschillende natuurorganisaties 

in de Gemeente Groningen maken zich ernstige zorgen. De fracties van D66 en GroenLinks 

willen graag weten wat de stand van zaken in de Gemeente Groningen is. Daarom stellen zij 

de volgende vragen: 

 

1. Is het college bekend met de resultaten van de voorjaarstellingen van de 

Vlinderstichting? 

2. Zijn er tellingen geweest in de Gemeente Groningen voor vlinders, bijen, hommels en 

andere insecten? 

3. Zo ja, wat kan het college zeggen over de aantallen vlinders, bijen en hommels in de 

Gemeente Groningen? 

4. Zo nee, is het college bereid om deze tellingen te gaan doen?  

5. Kan het college aangeven wat de resultaten zijn van Maai Mei Niet op de aantallen 

vlinders, bijen en hommels? 

6. Is het een idee om inwoners te betrekken bij het tellen, bijvoorbeeld via het NDE 

centrum of IVN of andere organisaties? Dat zou een bewustwordingseffect kunnen 

hebben.  

7. Klepelen en maaizuigen van bermen is funest voor de overlevingskansen van 

insecten2. Op enkele plaatsen is de gemeente het bermbeheer insectenvriendelijker 

aan het maken, oa in omgeving Glimmen na initiatief van inwoners. Worden de 

effecten daarvan bijgehouden? 

8. D66 en GroenLinks juichen toe dat het college ander bermbeheer mogelijk maakt. Is 

het college bereid dit op korte termijn uit te breiden? 

9. Welke acties kan de Gemeente Groningen, naast Maai Mei Niet, ondernemen om de 

aantallen vlinders, bijen en hommels te bevorderen? Kan dat op korte termijn 

gestalte krijgen? 

10. Omdat biodiversiteit niet ophoudt bij de gemeentegrens, zou het goed zijn om deze 

tellingen te doen in samenwerking met de provincie Groningen. Is het college bereid 

om samen met de provincie Groningen te werken aan het bevorderen van de 

aantallen vlinders, hommels en bijen? 

 
1 https://www.nu.nl/klimaat/6266470/dramatisch-jaar-voor-vlinders-hommels-en-bijen-planten-worden-
niet-bestoven.html 
 
2 https://www.vlinderstichting.nl/actueel/nieuws/nieuwsbericht/klepelen-helpt-onze-bermen-naar-de-
knoppen  
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D66    GroenLinks 

Andrea Poelstra-Bos  Hans Sietsma 

 


